



SELECTED BY  
**Ekaterina Sotnikova**  
 Mistress of Time

**MAÎTRES DU TEMPS**  
*Chapter Three Reveal*

**Movement:** Manual winding  
**Power reserve:** 36 hours  
**Diameter:** 42mm  
**Water resistance:** 30m  
**Case:** 18K gold  
**Dial:** Silver, black or anthracite -  
 Sunray guilloché, Clous de Paris guilloché  
**Strap:** Hand-sewn alligator leather  
**Buckle:** 18K gold tang buckle



À la recherche perpétuelle de l'excellence esthétique et technique, Ekaterina Sotnikova présente dans sa galerie, des montres alliant tradition, savoir-faire, créativité et innovation.

Son concept est unique, elle présente les "virtuoses du temps" que sont les génies horlogers indépendants.

Sa clientèle ? Des hommes passionnés d'horlogerie, qui ont déjà les incontournables des grandes Maisons et qui sont à la recherche du produit exclusif, hors du commun et exceptionnel. Elle a su nouer avec eux une telle complicité que certains n'hésitent pas à l'appeler pour lui demander si elle a déniché un nouveau chef d'œuvre et l'acheter en toute confiance sans même venir essayer la montre. Fort de son succès, Ekaterina a été invitée à réaliser une exposition éphémère à l'hôtel George V ainsi qu'à l'hôtel Normandy de Deauville. Elle organise également régulièrement des événements dans sa galerie, afin de permettre aux Artistes Horlogers de venir échanger avec les clients.

Ever in search of aesthetic and technical excellence, Ekaterina Sotnikova uses her gallery space to showcase watches demonstrating unparalleled tradition and know-how, creativity and innovation.

As a spokeswoman for independent fine watchmakers, her concept is truly unique, and Ekaterina is proud to defend the talent of artists she lovingly refers to as the 'Virtuosos of time'.

Clients include men and women who are passionate about the art of horology and already own must-have pieces from leading international houses. They come to EKSO Watch Gallery in search of a one-of-a-kind experience and an exceptional timepiece. Having built a close and trusting relationship with her clientele, they now often call her to ask if she has a new and exciting model on offer that they might be interested in, prepared to invest without even trying it on in the showroom. Following her initial success, Ekaterina was recently invited to hold a temporary exhibition at the Hôtel George V and at the Normandy in Deauville. She frequently organizes events in her gallery so as to establish a dialogue between the Craftsmen of Time and their faithful collectors.

**EKSO WATCHES GALLERY**

5, rue Magellan – 75008 PARIS  
 Sur Rendez Vous : du lundi au vendredi : de 9 h à 19 h  
 + 33(0) 6 18 49 27 12  
 contact@eksowatches.com  
**WWW.EKSOWATCHES.COM**



**ANDREAS STREHLER**  
*Sauterelle with Perpetual Moon*

**Movement:** Manual-winding mechanical ;  
 21600 variations / hours  
**Power reserve:** 78 h  
**Case:** 41 x 37.3 mm ; red gold  
**Waterproofness:** 30 m  
**Strap:** Crocodile leather  
**Buckle:** Pin buckle